

CRIME STOPPERS ENCOURAGES PEOPLE TO SHARE WHAT THEY KNOW ABOUT UNSOLVED CRIME OR SUSPICIOUS ACTIVITY - WITHOUT SAYING WHO THEY ARE.



تشجع منظمة CRIME STOPPERS الأشخاص على مشاركة ما يعرفونه عن الجرائم التي لم تُحل بعد أو عن أي نشاط مشبوه - دون ذكر هويتهم.



**YOU DON'T HAVE TO LEAVE YOUR PERSONAL DETAILS, YOUR CALL ISN'T TRACED AND, IF MAKING AN ONLINE REPORT, YOUR IP ADDRESS ISN'T RECORDED.**

Crime Stoppers is an independent not-for-profit organisation that partners with the community, media and police.

Since we started in Victoria in 1987, we have received over **one million** reports from the community resulting in Victoria Police making more than **25,000 arrests**.

Your tips have helped to identify drug labs and dealers, catch wanted fugitives, solve arsons, thefts and robberies, and apprehend criminals wanted for violent assaults and murders.

منذ أن بدأنا العمل في ولاية فيكتوريا عام 1987، تلقينا أكثر من مليون معلومة من المجتمع نتج عنها أكثر من **25000 حالة اعتقال**.

لقد ساعدت المعلومات التي قدمتموها في تحديد معامل المخدرات وتجّارها، وإلقاء القبض على الهاربين من العدالة، وحلّ ملبسات الحرائق المتعمّدة، والسرقات وعمليات السطو، وإلقاء القبض على المجرمين المطلوبين لارتكاب الاعتداءات العنيفة والقتل.

لستم مضطرين إلى ترك تفاصيلكم الشخصية، ولن يتم تعقب مكالمتكم الهاتفية، وإذا قمتم بالإبلاغ عبر الإنترنت، فلن يتم تسجيل عنوان IP الخاص بكم.

إن Crime Stoppers هي منظمة مستقلة لا تهدف للربح تتعاون مع المجتمع ووسائل الإعلام والشرطة.

**REPORT ONLINE AT CRIMESTOPPERSVIC.COM.AU**  
**OR CALL 1800 333 000**

Call **000** immediately if the incident is life-threatening, needs immediate police attendance, a crime is happening now, or an offender is (or may be) still in the area.

Call **131 444** if you are a victim of a crime to report this to the police.

CRIME  
STOPPERS  
.com.au  
1800 333 000

VICTORIA

IF YOU SEE SOMETHING,  
IF YOU KNOW SOMETHING,  
SAY SOMETHING!

3

**قوموا بالإبلاغ عبر الإنترنت على CRIMESTOPPERSVIC.COM.AU**  
**أو اتصلوا**  
**على الرقم 1800 333 000**

اتصلوا برقم الطوارئ **000** على الفور إذا كان الحادث يهدد الحياة، أو يحتاج إلى حضور الشرطة الفوري، أو إذا كانت الجريمة تحدث حالياً، أو إذا الجاني ما يزال (ربما ما يزال) في المنطقة.

اتصلوا بالرقم **131 444** إذا كنتم ضحية لجريمة لإبلاغ الشرطة بذلك.

إذا رأيتم شيئاً، إذا كنتم  
تعرفون شيئاً، فقوموا  
بالإبلاغ عن هذا الشيء!

CRIME  
STOPPERS  
.com.au  
1800 333 000

VICTORIA

4